
Protokół Nr 38

z posiedzenia Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego które odbyło się 
w dniu 15 grudnia 2017 r.

Posiedzenie trwało od godz. 10.00 do godz. 12.15

Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Kuligowski Mirosław -  przewodniczący komisji

2. Kuśkowska Helena -  członek komisji

3. Kłębek Krzysztof -  członek komisji

4. Marcinkiewicz Andrzej -  członek komisji

5. Misztal Mariusz - członek komisji

6. Rasiński Tomasz -  członek komisji

W posiedzeniu komisji uczestniczyli: p. Zenon Zadrożny -  Zastępca Wójta, p. Agnieszka 
Adam -  Skarbnik Gminy, p. Anna Kłosowska -obsługa prawna Urzędu Gminy, p. Marcin 
Szerszenowicz -  Inspektor ds. drogownictwa.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał p. Mirosław Kuligowski, powitał zebranych 
i przedstawił porządek obrad.

Przebieg posiedzenia.

1. Opinia komisji projektu budżetu na 2018 r.

2. Odczytanie podań do komisji.

3. Kontrola realizacji wniosków komisji (oświetlenie ulic, ośrodki zdrowia).

Ad. 1 Pani Skarbnik, poinformowała, że na rok 2018 planowane są dochody w wysokości 
41 175 993,00 zł wydatki 46 939 722,00 zł. Utrzymanie dochodów na poziome roku 
bieżącego i zwiększenie wydatków daje deficyt na poziomie 5 763 729.00 zł, przychody 
budżetu ustalone zostały w wysokości 8 320 396,00 zł, rozchody w kwocie 2 556 667,00 zł. 
W dalszej swojej wypowiedzi Pani Skarbnik odniosła się do projekt budżetu na 2018 r. 
w części należącej do kompetencji Komisji które szczegółowo omówiła, tj.:

Dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa,

Dział 851 Ochrona zdrowia,

Dział 852 Pomoc społeczna,



Dział 855 Rodzina,

Dział Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, 

rozdz. 90002 Gospodarka odpadami, 

rozdz. 90003 Oczyszczanie miast i wsi, 

rozdz. 90015 Oświetlenie ulic i dróg .

Do przedstawionych informacji p. Andrzej Marcinkiewicz wniósł wniosek o zmianę zapisu w 
rozdz. 90015 . Oświetlenie ulic i dróg -  „Budowa linii oświetleniowych” na „Budowa i 
modernizacja linii oświetleniowych”.

Komisja przyjęła wniosek jednogłośnie.

Przewodniczący Komisji poddał pod glosowanie, projekt budżetu z poprawką .

Komisji jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem przedstawionego projekt budżetu 
Gminy na 2018 r.

Ad. 2 Podania do komisji oraz wójta odczytał Przewodniczący .
Podania zostaną rozpatrzone w ciągu roku budżetowego.

Ad.3 W sprawach bieżących p. Marcin Szerszenowicz poinformował, iż z inwestycji 
bieżącego roku dot. budowy linii oświetleniowych pozostała kwota 12 000,00 zł , którą 
można zainwestować na założenie nowych linii oświetleniowych. Propozycja została 
pozytywnie zaopiniowana przez komisję.

V dalszei cześć posiedzenia komisja udała się w teren w celu kontroli Ośrodka Zdrowia w 
Dąbrówce.

Na tym protokół zakończono.

Kuligowski Mirosław -

Kuśkowska Helena -

Marcinkiewicz Andrzej-

Kłębek Krzysztof -

Rasiński Tomasz -

Misztal Mariusz -


